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NOTULEN JAARVERGADERING IJSCLUB “ORANJEWOUD” 
GEHOUDEN OP 24 NOVEMBER 2009 BIJ RESTAURANT “DE KON INGSHOF” 

 SEIZOEN 2008-2009  
 
1 Opening  
 
Om 20.05 uur opent voorzitter J. van der Zee de vergadering en heet 9 leden welkom. 
De voorzitter memoreert nog even de afgelopen mooie winter en bedankt de vrijwilligers voor hun 
inzet. 
 
 
2 Mededelingen, ingekomen en uitgaande stukken  
 
- Bericht van verhindering van Tineke Bleeker. 
- Iedereen wordt verzocht de presentielijst te tekenen 
- Kaarten voor WK-allround mannen en vrouwen in maart 2010 kunnen nog besteld worden bij 

Henk Kok 
- De ledenkaarten en nieuwsbrief zijn in de periode oktober/november bij de leden thuis be-

zorgd 
 
 
3 Notulen van de laatstgehouden jaarvergadering op 26 november 2008  
 
De notulen worden goedgekeurd en vastgesteld. 
 
 
4 Jaarverslag secretaris (1-10-2008 tot 1-10-2009)  
 
De secretaris leest het jaarverslag voor. Dit jaarverslag wordt goedgekeurd en vastgesteld.  
 
 
5 Financieel overzicht penningmeester  
 
Door de winter dit jaar is de financiële positie van de ijsclub verder versterkt. Dit werd met name ver-
oorzaakt door de forse toename van het aantal leden(ongeveer 175) en de daardoor gegenereerde 
contributie-inkomsten. Ook de inkomsten uit de koek en zopie verkoop droegen daaraan bij.  
Vorig seizoen hebben wij melding gemaakt van het feit dat er in Gewestelijk verband (Gewest Fries-
land KNSB) pogingen werden ondernomen om de bijdrage van natuurijsclubs aan de KNSB te verla-
gen. Het lijkt er nu op dat de nieuwe regeling per 1 januari 2010 van kracht zal worden. Dit zal beteke-
nen dat de afdracht van de IJsclub aan de KNSB minder (per lid) zal worden. 
 
 
6 Verslag kascommissie (J. Wagenmakers en C. Post)  
 
De heer Wagenmakers vertelt dat de kascommissie de financiële boekhouding heeft gecontroleerd en 
in orde bevonden.  
Op voorstel van de kascommissie verleent de vergadering décharge aan het bestuur voor het in het 
afgelopen jaar gevoerde financiële beleid. 
 
 
7 Benoeming nieuw lid kascommissie  
 
De heer Wagenmakers wordt bedankt voor zijn werkzaamheden als kascommissielid. De heer J. Haas 
(Anna Charlottelaan 33, Oranjewoud) zal volgend jaar samen met de heer C. Post (Rotstergaastweg 
91, Nieuweschoot) de kas voor het seizoen 2009-2010 controleren. De heer Haas was vorig seizoen 
reserve en plaatsvervangend lid. Als nieuwe reserve en plaatsvervangend lid wordt de heer G. Kuipers 
(Kon. Julianaweg 52) benoemd. De heer Kuipers is niet aanwezig op deze vergadering, maar heeft 
eerder aan de voorzitter te kennen gegeven gaarne bereid te zijn deze functie te vervullen. 
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8 Vaststellen contributie  
 
Er wordt besloten om de jaarlijkse contributie volgend seizoen (2010-2011) niet te verhogen. De con-
tributie blijft derhalve  € 5,-- per gezin (inclusief kinderen tot en met 15 jaar).  
 
 
9 Bestuursverkiezing  
 
Aftredend conform het rooster van aftreden zijn mevrouw A. van Gosliga en de heren H. Kok en J. 
Oosterbaan. Alle drie bestuursleden zijn herkiesbaar en worden zonder tegenkandidaat herbenoemd.  
 
 
10 Diversen met betrekking tot de ijsbaan  
 
De gemeente was dit jaar vroeg met het winterklaar maken van de ijsbaan. Om te voorkomen dat het 
gras weer al te zeer ging groeien is daarom dit jaar ook eerder dan normaal het water in de ijsbaan 
gelaten. 
De stuw is nog steeds niet vervangen door de gemeente, alhoewel dit een zeer kwetsbaar punt is. 
Gemeente heeft wel toegezegd, mochten zich problemen voordoen, onmiddellijk de noodzakelijke 
maatregelen te nemen (dam aanleggen i.p.v. stuw), om het kunnen schaatsen op de ijsbaan te waar-
borgen. 
 
Na de winter is er met de heer Buwalda als verantwoordelijk wethouder gesproken over het realiseren 
van een permanente verlichting bij de ijsbaan. Deze stond welwillend tegenover ons verzoek (belang 
breedtesport, niet alleen topsport) en heeft na laten gaan of er binnen de gemeente bezwaren zouden 
zijn. Na intern overleg en overleg met de ijsclub (o.a. over de plek van de palen en ligging van de 
stroomkabels) is duidelijk geworden dat de ijsclub de verlichting mag gaan realiseren. Wellicht nog 
deels dit winterseizoen en in ieder geval voor het winterseizoen 2010-2011. 
 
 
11 Rondvraag  
 
Er zijn geen vragen, alleen een paar opmerkingen.  
De heer Wagenmakers complimenteert de IJsclub met de prima website 
(www.ijscluboranjewoud.nl ). 
De heer Post geeft te kennen, dat hij ondanks het verzoek van de voorzitter om het uitgereikte financi-
eel overzicht na afloop van de vergadering weer in te leveren, deze toch graag wil meenemen voor 
zijn eigen archief. De heer Post is van mening dat de stukken openbaar zijn en meegenomen zouden 
moeten kunnen worden. 
Na enige discussie en de toelichting van de voorzitter op zijn verzoek, heeft het bestuur aangegeven 
dat zij, om externe redenen, vertrouwelijk met het financieel jaarverslag wil omgaan maar leden niet 
wil beletten om hun archief aan te vullen.  
 
 
12 Sluiting 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 20.50 uur, bedankt de aanwezigen voor hun komst en nodigt ze 
uit voor een borrel.  


